
 1 

 

 

 

 

 
 
 

 
ЗАПИСНИК 

са V редовне годишње скупштине удружења СРПСКИ КРИВАК 
одржане 6. јуна 2015. године 

 
 
V редовна годишња скупштина удружења СРПСКИ КРИВАК одржана је 6. јуна 2015. 
године, са почетком у 12 часова, у засебној сали ресторана "Запис" у Такову. 
 
Скупштини је присуствовао 31 члан Удружења, наведених по азбучном реду имена:  
  

1. Проф. др Александар Цветановић 
2. Биљана Петровић, дипл.ек. 
3. Божидар Николић. проф.физ.васпитања 
4. Проф. др Божидар Раденковић 
5. Бранислав Добросављевић, дипл.инж.ел. 
6. Проф. др Бранислав Јованић 
7. Бранислав Остојић, поп-рок музичар 
8. Братислав Ђорђевић, кошаркашки тренер 
9. Вук Рашовић, легенда џудоа 

10. Дијана Ивановић, новинарка 
11. Проф. др Драган Раденовић 
12. Мр Живорад Лазић, дипл.инж. 
13. Доц. др Зорица Богдановић 
14. Зорица Марковић, лекарка и новинарка 
15. Проф. др Љиљана Клисић 
16. Љиљана Петровић, дипл.ек. 
17. Маријана Бјековић, дипл.биолог 
18. Милан Ћирковић, дипл.ек. 
19. Миодраг Иванишевић, академ.граф.дизајнер 
20. Проф. др Обрад Зелић 
21. Проф. др Олга Цветановић 
22. Петар Петровић Марш, дипл.инж.маш. новинар и песник 
23. Проф. др Радмило Рончевић 
24. Радован Марковић, дипл.инж.ел. 
25. Проф. др Радомир Михајловић 
26. Ранко Поповић, пензионер - почасни члан 
27. Проф. др Слободан Петровић 
28. Снежана Јандрлић Момчиловић, вокална солисткиња 
29. Снежана Марковић Лазаревић, дипл.инж.технол. 
30. Станко Стојиљковић, новинар и публициста 
31. Мр Стеван Ковачевић, дипл.ек. 
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Утврђено је да су испуњени сви услови за пуноважно одлучивање Скупштине, који су 
прописани Чл. 11. Статута. 
 
Скупштини су присуствовали и гости СРПСКОГ КРИВАКА: 
  

1. Зоран Матовић, председник Удружења Крагујевчана у Београду 
2. Милан Новаковић, председник УО Подружнице Београд Завичајног друштва 

"Краљево"  
3. Славко Максимовић, председник Удружења "Милутин Миланковић"  

 
Скупштини су присуствовали и гости појединих чланова СРПСКОГ КРИВАКА: 
 

1. Александар Груден 
2. Душан Груден 
3. Јелена Мишовић 
4. Јованка Матицки  
5. Маја Марковић 

 
 
У позиву за V редовну годишњу скупштину, свим учесницима је достављен следећи 
 

ПРЕДЛОГ ДНЕВНОГ РЕДА 

 
1. Отварање заседања 
2. Конституисање радног председништва: председавајући, члан и записничар 
3. Усвајање дневног реда  
4. Усвајање Записника са IV редовне годишње скупштине, одржане 7. јуна 

2014. године, који се налази на:  http://www.krivak.rs/klubovi/skupstina.html 
5. Поздравни говор и извештај председника Удружења  
6. Извештај о раду Удружења између две Редовне годишње скупштине 

• Извештај председника Управног одбора 
• Извештај председника клубова: Културног, Научног, Новинарског, 
Пословног и Спортског 

• Извештај председника Жирија за доделу годишњих награда 
7. Избор-реизбор: 

• Председника Скупштине - председника Удружења 
• Председника УО 
• Заменика председника УО 
• Председника клубова: Културног, Научног, Новинарског, Пословног и 
Спортског 

• Председника Жирија за доделу годишњих награда 
• Заменика председника Жирија за доделу годишњих награда 

8. Усвајање смерница за рад Удружења до следеће Редовне годишње 
скупштине 

9. Уручење чланских карата 
10. Разно. 
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Тачка 1. 
 
Председник Управног одбора, Живорад Лазић, поздравио је све учеснике 
Скупштине, а нарочито госте и најстаријег учесника Ранка Поповића (86 година).  
 
Изражавајући захвалност свима који су се одазвали позиву, издвојили време и 
дошли у Таково, Председник Управног одбора отворио је скупштинско заседање.  
 
 
Тачка 2.  
 
На предлог Божидара Раденковића, председника Скупштине и председника 
Удружења, једногласно је изабрано радно председништво: 
 

• председавајући: Живорад Лазић  
• члан и благајник: Љиљана Петровић 
• записничар: Зорица Богдановић. 

 
 
Тачка 3.  
 
Председавајући, Живорад Лазић, изнео је Предлог дневног реда, који је једногласно 
усвојен.  
 
 
Тачка 4. 
 
Једногласно је усвојен и Записник са IV редовне годишње скупштине Удружења, 
одржане 7.6.2014. године, у етно селу "Бабина река" код Лазаревца. 
 
 
Тачка 5.  
 
Председник Скупштине и председник Удружења, Божидар Раденковић, одржао је 
кратки поздравани говор и поднео детаљан Извештај о раду Удружења између две 
Скупштине, у коме је приказао најважније активности Удружења, по хронолошком 
редоследу и областима деловања.  
 
Извештај председника Скупштине усвојен је једногласно и без дискусије. 
 
 
Тачка 6.  
 
• Извештај председника Управног одбора 

 
Председник Управног одбора, Живорад Лазић, изложио је Извештај о раду Управног 
одбора између две Скупштине. 
 
Извештај председника Управног одбора усвојен је једногласно и без дискусије. 
 
Извештаји председника УО и председника Скупштине сачињени су у форми PPT 
слајдова. Оба извештаја, у PDF формату, биће постављена на веб сајту Удружења. 
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• Финансијски извештај за 2014. годину и Финансијски план за 2015. годину 

 
Председник Управног одбора, Живорад Лазић, изложио је Финансијски извештај за 
2014. годину, који је сачинила књиговодствена агенција "Актива Плус" из Београда и 
благовремно га предала Пореској управи и Агенцији за привредне регистре. 
 
Ниједна од наведених институција није имала замерки на Финансијски извештај за 
2014. годину, па га је и Скупштина једногласно усвојила. 
 
Председник Управног одбора је изложио и образложио основне ставке Финансијског 
плана за 2015. годину, које се у потпуности поклапају са одговарајућим ставкама из 
претходних година.  
 
Финансијски план за 2015. годину, прихваћен је једногласно и без дискусије. 
 
 
• Извештај председника клубова 

 
Председници клубова: Драган Раденовић (Културни клуб), Бранислав Јованић 
(Научни клуб), Станко Стојиљковић (Новинарски клуб) и Братислав Ђорђевић 
(Спортски клуб), изнели су кратке, усмене, извештаје о раду клубова.  
 
Председник Пословног клуба, Петар Кочовић, није био присутан. 
 
Извештаји свих председника клубова прихваћени су једногласно. 
 
 
• Извештај председника Жирија за доделу Годишњих награда 

 
Председник Жирија за доделу Годишњих награда, Станко Стојиљковић, поднео је 
Извештај о раду Жирија, у коме је истакао да су прошлогодишњи добитници награда 
позитивно утицали на повећање угледа Удружења и да ћемо ове године морати да 
"подигнемо летвицу макар за један сантиметар". 
 
Извештај председника Жирија прихваћен је једногласно и без дискусије. 
 
 
Тачка 7.  
 
Председавајући, Живорад Лазић, подсетио је учеснике Скупштине на статутарну 
обавезу која се односи на годишњи избор, односно, реизбор управе Удружења. 
 
У даљем излагању, Живорад Лазић је нагласио да ни један члан Удружења није 
доставио ни један предлог за избор неке особе на било коју изборну позицију. 
 
Имајући то у виду, Радмило Рончевић је предложио да се постојеће руководство 
Удружења реизабере акламацијом, а кошаркашки тренер Братислав Ђорђевић је 
добацио: "Тим који добија не треба мењати". 
 
Затим се председавајући обратио присутнима са питањем: "Да ли неко има неки 
други предлог?" 
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Пошто других предлога није било, Скупштина је донела једногласну одлуку да се 
усвоји предлог Радмила Рончевића и Братислава Ђорђевића и да се постојећем 
руководству Удружења продужи мандат до следеће Редовне годишње скупштине. 
 
Према томе, руководство Удружења до наредне Скупштине радиће у саставу: 
 
1. Председник Скупштине - Божидар Раденковић 
2. Председник Управног одбора - Живорад Лазић 
3. Заменик председника Управног одбора - Зорица Милановић 
4. Председник Културног клуба - Драган Раденовић 
5. Председник Научног клуба - Бранислав Јованић 
6. Председник Новинарског клуба - Станко Стојиљковић 
7. Председник Пословног клуба - Петар Кочовић 
8. Председник Спортског клуба - Братислав Ђорђевић 
9. Председник Жирија за доделу годишње нагрдае - Станко Стојиљковић 

10. Заменик председника Жирија за доделу годишње награде - Милован Матијевић 
 
 
Тачка 8.  
 
Председник удружења, Божидар Раденковић, укратко је изложио Смернице за 
деловање Удружења до следеће Редовне годишње скупштине, при чему је 
напоменуо да су постигнути резултати били изнад очекивања и да, у том смислу, не 
би требало да правимо било какве радикалне заокрете.  
 
Рад Удружења ће се, и надаље, заснивати на плановима рада клубова, као и на 
појединачним иницијативама чланова.  
 
Смернице за деловање Удружења до следеће Редовне годишње скупштине усвојене 
су једногласно. 
 
 
Тачка 9.  
 
Само двоје учесника Скупшине, Снежана Јандрлић Момчиовић и Обрад Зелић, нису 
добили чланске карте, које им, и овога пута, због стицаја околности, нису уручене. 
 
Снежана Јандрлић Момчиловић, новопримљени редовни члан, добила је прилику да 
се обрати присутнима. У свом, кратком, обраћању она се захвалила на срдачном 
пријему и лепом дружењу и истакла своје задовољство што је постала члан 
СРПСКОГ КРИВАКА.  
 
Свим члановима Удружења, који до сада нису добили чланске карте, исте ће бити 
уручене у посебним приликама. 
 
 
Тачка 10.  
 
У оквиру тачке "Разно" обављено је свечано потписивање Споразума о међусобној 
сарадњи између Удружења "Милутин Миланковић" и удружења СРПСКИ КРИВАК. 
Споразум су потписали председници удружења: Славко Максимовић и Божидар 
Раденковић, што је пропраћено громким аплаузом. 
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Затим je пружена је прилика свим учесницима Скупштине да се обрате присутнима. 
 
Радмило Рончевић је упозорио учеснике Скупштине на највећи проблем са којим се 
Србија суочава, а то је биолошки опстанак, и предложио да се удружење СРПСКИ 
КРИВАК у свом будућем раду озбиљније позабави овим проблемом. Предлог је, са 
одобравањем прихваћен, уз опаску да чланови СРПСКОГ КРИВАКА, с обзиром на 
старосну структуру, не могу богзнашта да ураде по том питању. 
 
Братислав Ђорђевић је, у име Удружења "НЗБ - нисмо за бацање" уручио специјалну 
грамату Станку Стојиљковићу, који је својим одласком у пензију постао активни 
промотер овог Удружења. 
 
Тројица председника удружења: Зоран Матовић, Милан Новаковић и Славко 
Максимовић, одржали су пригодне беседе, а глумац Александар Саша Груден, у 
тренуцима посебног надахнућа, говорио је стихове песме "Кад би мени дали" Бране 
Црнчевића. 
 
Петар Петровић Марш рекао је да СРПСКИ КРИВАК треба да настави са 
организацијом активности за децу и свим присутнима поделио је своју збирку песама 
о зубима. 
 
Пошто је дневни ред исцрпен и нико се више од присутних није јављао за реч, 
председавајући је закључио рад V редовне годишње скупштине и позвао присутне 
на заједнички ручак и дружење. 
 
 
             Записник сачинила:  

         
 
        Зорица Богдановић с. р. 
 
 

 
 
 

Као и ранијих година, и ова Скупштина је, осим радног дела, имала културни и 
забавни садржај. 
 
У оквиру културног дела, учесници Скупштине посетили су: Музеј рудничко-таковског 
краја у Горњем Милановцу, Музеј Другог српског устанка у Такову, Цркву брвнару у 
Такову у којој су се устаници заветовали на верност Милошу и Србији, Споменички 
комплекс Другог српског устанка у Такову и знаменито место Савинац у коме се 
налази истоимени манастир и извор минералне воде. У повратку за Београд, неки 
учесници су, у непосредној близини, пронашли воденицу у којој су купили брашно од 
Српског Кривака. 
 
У овиру забавног дела, организован је типичан српски ручак у ресторану "Запис", а 
када се добро поједе и попије обично се започне и песма за коју су заслужни наши 
музичари Бранислав Остојић (Бане Ексер) и Снежана Јандрлић Момчиловић. 
 
А, о томе како су се неки учесници Скупштине, у повратку, тражећи пут за Горњу 
Добрињу, загубили у беспућима Сувобора, писаћемо неком другом приликом. 


